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Kuntakehitysjaosto § 1 14.01.2020 

 
Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
 
Kuntakehitysjaosto 14.01.2020 § 1  
    

 
Esittelijä Susanna Hyvärinen, kuntakehityspäällikkö, 

etunimi.sukunimi@kirkkonummi.fi 
 

Päätösehdotus Puheenjohtaja toteaa kokouksen laillisesti kokoonkutsutuksi ja 
päätösvaltaiseksi. 
 

Päätös Puheenjohtaja totesi kokouksen lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
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Kuntakehitysjaosto § 2 14.01.2020 

 
Pöytäkirjan tarkastus ja tarkastajien valinta 
 
Kuntakehitysjaosto 14.01.2020 § 2    
    

 
 

Esittelijä Susanna Hyvärinen, kuntakehityspäällikkö, 
etunimi.sukunimi@kirkkonummi.fi  

 
Kuntakehitysjaosto päättää 

  
Päätösehdotus 1  valita kaksi pöytäkirjantarkastajaa tarkastamaan tämän kokouksen 

pöytäkirjan 
 
2  tarkastaa tämän pöytäkirjan sähköisesti seuraavan aikataulun mukaan: 
 
Torstaina 16.1.2020 lähetetään pöytäkirja sähköpostitse 
pöytäkirjantarkastajille, jotka ilmoittavat hyväksymisestään viimeistään 
maanantaina 20.1.2020. Jos hyväksymisviestiä ei tule sihteerille em. 
ajankohtaan mennessä, pöytäkirja katsotaan hyväksytyksi. Pöytäkirja 
allekirjoitetaan esimerkiksi seuraavassa kokouksessa. 
 
Pöytäkirja on nähtävänä tiistaina 21.1.2020 kunnan verkkosivulla ja 
kunnan kirjaamossa. Yleinen oikaisuvaatimusaika alkaa keskiviikkona 
22.1.2020. 
 

Päätös Kuntakehitysjaosto päätti 
 
1  valita Markus Myllyniemen ja Hanna Haikosen tarkastamaan tämän 
kokouksen pöytäkirjan 
 
2  tarkastaa tämän pöytäkirjan sähköisesti seuraavan aikataulun mukaan: 
 
Torstaina 16.1.2020 lähetetään pöytäkirja sähköpostitse 
pöytäkirjantarkastajille, jotka ilmoittavat hyväksymisestään viimeistään 
maanantaina 20.1.2020. Jos hyväksymisviestiä ei tule sihteerille em. 
ajankohtaan mennessä, pöytäkirja katsotaan hyväksytyksi. Pöytäkirja 
allekirjoitetaan esimerkiksi seuraavassa kokouksessa. 
 
Pöytäkirja on nähtävänä tiistaina 21.1.2020 kunnan verkkosivulla ja 
kunnan kirjaamossa. Yleinen oikaisuvaatimusaika alkaa keskiviikkona 
22.1.2020. 

mailto:etunimi.sukunimi@kirkkonummi.fi
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Kuntakehitysjaosto § 3 14.01.2020 

 
Kirkkonummen kunnan lausunto Vihdin strategisesta yleiskaavaehdotuksesta (kh) 
   
Kuntakehitysjaosto 14.01.2020 § 3    
1748/10.02.02/2019    
 
 
Valmistelija Kunnanarkkitehti Tero Luomajärvi, etunimi.sukunimi@kirkkonummi.fi 

 
Vihdin kaavoitus- ja tekninen lautakunta on pyytänyt Kirkkonummen 
kunnalta lausuntoa sen laatimista Vihdin strategisesta 
yleiskaavaehdotuksesta. Lausunto on pyydetty toimittamaan 16.1.2019 
mennessä, mutta kunta on pyytänyt lisäaikaa 30.1.2020 saakka. 
  
Vihdin kunta on ennakkoluulottomasti lähtenyt ratkomaan tulevaisuuden 
maankäyttöään tilanteessa, jossa merkittävä osa kunnan pinta-alasta ei ole 
yleiskaavoituksen piirissä. Maankäyttö- ja rakennuslaki mahdollistaa 
erilaisia menetelmiä kunnille strategisen maankäytön suunnitteluun. 
Kirkkonummella vastaavaa tulevaisuusnäkemystä on laadittu koko kunnan 
kattavalla Kirkkonummen maankäytön kehityskuvalla 2040 sekä 
osayleiskaavojen kehityskuvilla. Tällä hetkellä Kirkkonummella on vireillä 
koko kunnan maankäytön kehityskuvan päivittäminen. 
 
Vihdin strateginen yleiskaavan sisältö pelkistettynä 
 
Strategisen yleiskaavan laatiminen on käynnistetty 2017. Yleiskaavan 
valmisteluvaiheen (v. 2018) jälkeen on laadittu kaavaehdotus 
kunnanhallituksen käsittelyyn loppuvuonna 2019. Tavoitteena on saada 
kaava valtuuston hyväksyttäväksi vuonna 2020. Yleiskaava laaditaan 
oikeusvaikutteisena ja se ohjaa mm. kunnan eri osiin laadittavia osayleis- 
ja asemakaavoja sekä muuta maankäytön suunnittelua. Kaavaehdotus 
sisältää yleiskaavan yhdeksän avainteemaa sekä neljä pääkarttaa, jotka 
on tarkoitus laatia oikeusvaikutteisina. Jatkotyöskentelyssä tavoitteeksi 
asetetaan myös strategisen yleiskaavan päivittäminen valtuustokausittain 
mahdollistaen kunnan maankäytön dynaamisemman ja joustavamman 
pitkän aikavälin strategisen suunnittelun. 
  
Strategisen yleiskaavan tavoitteena on luoda näkemys Vihdin maankäytön 
tulevaisuudesta pitkällä aikavälillä tavoitevuotenaan 2050. Kaavalla 
pyritään alueidenkäytön strategisten linjausten tekemiseen ja 
kokonaiskuvan muodostamiseen kunnan maankäytön tavoitellusta 
kehityksestä. Vihdissä ei ole lainvoimaista, oikeusvaikutteista yleiskaavaa. 
  
Kaavaratkaisun lähtökohtana on Vihdin merkittävä väestön ja työpaikkojen 
kasvu perustuen mahdollisesti toteutuviin ratahankkeisiin (ESA-rata, joka 
tunnetaan myös Länsiratana sekä Hanko-Hyvinkää -radan sähköistäminen 
ja uusien asemapaikkojen käyttöönotto). Tavoiteltu kasvu voidaan nähdä 
todennäköisenä myös ilman ratayhteyttä, vaikka kaavaehdotuksen 
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Kuntakehitysjaosto § 3 14.01.2020 

selostuksesta asiaa ei ole avattu. Valtaosa kasvusta odotetaan asettuvan 
Vihdin keskustaajamaan Nummelaan ja suunnitellun ESA-radan 
asemanseudun vaikutusalueelle. Päätaajaman lisäksi kasvu tukeutuu 
muissa taajamissa olemassa olevaan yhdyskuntarakenteeseen ja infaan. 
Väestö ja työpaikat pyritään ohjaamaan kestävin kulkumuodoin hyvin 
saavutettaviin alueisiin ja keskuksiin. 
 
Maaseutumaisia alueita kehitetään kyläalueet edellä, sillä vahojen kylien 
todetaan olevan yksi Vihdin voimavaroista. Haja-asumista halutaan ohjata 
”kylätimantteihin”, maaseutumaisiin ympäristöihin säilyttäen kuitenkin 
kulttuuri- ja maisema-arvot sekä maa- ja metsätalousalueet. 
 
Kaavaratkaisulla myötävaikutetaan elinkeinoelämän kehitysnäkymiin ja 
vastataan moninaisiin asumispreferensseihin tarjoamalla monipuolisia 
asumisvaihtoehtoja. Nummelan lentokenttää kehitetään erilaisten 
lentotoimintojen klusterina. 

 
liitteet:   
Kirkkonummen kunnan lausunto Vihdin strategisesta 
yleiskaavaehdotuksesta 
 
oheismateriaali: 
Kirkkonummen kunnan lausunto Vihdin strategisesta 
yleiskaavaluonnoksesta 

 
Linkki Vihdin kunnan kotisivuille ko. yleiskaavan tiedostoihin: 
https://www.vihti.fi/asuminen-ja-ymparisto/kaavoitus/yleiskaavoitus/vihdin-
strateginen-yleiskaava/  
 

Esittelijä Kuntakehityspäällikkö 
 

Päätösehdotus Kuntakehitysjaosto päättää esittää kunnanhallitukselle, että se hyväksyy 
liitteen mukaisen lausunnon Vihdin strategisesta yleiskaavaehdotuksesta. 

 
Käsittely Kunnanarkkitehti Tero Luomajärvi oli kokouksessa läsnä sekä asian 

käsittelyn että päätöksenteon ajan. 
 
Päätös Kuntakehitysjaosto päätti ehdotuksen mukaisesti. 
 
Tiedoksi  
Liitteet / bilagor 
 Kirkkonummen kunnan lausunto Vihdin strategisesta 

yleiskaavaehdotuksesta 
 Kirkkonummen kunnan lausunto Vihdin strategisesta 

yleiskaavaehdotuksesta, kh 27.1.2020 
 
Oheismateriaali / tilläggsmaterial 

https://www.vihti.fi/asuminen-ja-ymparisto/kaavoitus/yleiskaavoitus/vihdin-strateginen-yleiskaava/
https://www.vihti.fi/asuminen-ja-ymparisto/kaavoitus/yleiskaavoitus/vihdin-strateginen-yleiskaava/
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 Kirkkonummen kunnan lausunto Vihdin strategisesta 
yleiskaavaluonnoksesta.docx 
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Kuntakehitysjaosto § 4 14.01.2020 

 
Kirkkonummen kunnan lausunto Pikkala-Marsuddenin osayleiskaavaehdotuksesta 2040 (kh) 
   
Kuntakehitysjaosto 14.01.2020 § 4    
972/10.02.02/2019    
 
 
Valmistelija Kunnanarkkitehti Tero Luomajärvi, etunimi.sukunimi@kirkkonummi.fi 

 
Siuntion kunnassa on vireillä oikeusvaikutteisen Pikkala-Marsuddenin 
osayleiskaavan 2040 laatiminen ja Siuntion kunta on pyytänyt toimittamaan 
Kirkkonummen kunnan lausunnon Pikkala-Marsuddenin osayleiskaavan 
2040 ehdotuksesta 24.1.2020 mennessä. Kirkkonummen kunta on 
pyytänyt ja saanut lisäaikaa lausunnon toimittamiseen 28.1.2020 saakka. 
 
Pikkala-Marsuddenin osayleiskaava 2040 rajoittuu idässä Kirkkonummen 
kunnan rajaan sekä vireillä olevaan Pikkalanlahden 
asemakaavahankkeeseen. Lisäksi Kirkkonummella on vireillä Kantvikin 
osayleiskaavan laatiminen. Lähivuosikymmenen aikana kunta kehittää 
vahvasti Kantvikin aluetta, joka on MAL 2019 -suunnitelman ensisijaista 
kehittymisvyöhykettä. Kunnan tahtotilana on saada Kantvik vireillä 
olevassa Uusimaa-kaavassa 2050 Helsingin metropolialueen 
kehittämisalueeksi. Molemmilla kaavahankkeilla on kytkös Siuntion puolen 
maankäyttöön etenkin liikennejärjestelyjen ja joukkoliikenteen kehittämisen 
kautta. 
 
Kirkkonummen ja Siuntion kuntien maankäyttöratkaisut on syytä ottaa 
huomioon kuntarajan molemmin puolin. Viime vuosina kunnat ovat 
osallistuneet alueen liikennejärjestelyjen suunnitteluun Uudenmaan ELY-
keskuksen suunnitteluhankkeissa. Marraskuussa 2019 kuntien edustajat 
neuvottelivat mm. vireillä olevista osayleiskaavahankkeista sekä kuntien 
yhteistyöstä Kirkkonummen kunnan valmisteluaineistosta annetun 
lausunnossa esitetyn toivomuksen mukaisesti.  
 
Kaavaehdotuksen selostusta on täydennetty Kirkkonummen kunnan 
valmisteluaineistosta annetun lausunnon mukaisesti vuonna 2019 
valmistuneilla kantatien 51 tasoristeysten selvityksillä (Kt 51 Kirkkonummi - 
Inkoo, toimenpiteiden vaiheistusselvitys ja Kt 51 Båtvikin alueen 
liikennejärjestelyt, Kirkkonummi ja Siuntio). Niistä ilmenee, että 
mahdollisuudet pikaisiin liikenneturvallisuuden parantamistoimenpiteisiin 
kuntien raja-alueella sijaitsevien Siuntion Kaapelitien ja Kirkkonummen 
Båtvikin tasoristeyksissä kantatiellä ovat luonteeltaan vähäisiä eivätkä 
mahdollista Marsuddenin alueen voimakasta kehittämistä tilanteessa, 
jossa kaavaehdotuksen mahdollistaman väestölisäyksen aiheuttama 
ajoneuvoliikenteen kasvu johtuisi edes osittain Kaapelitien liittymään. 
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Kaavaehdotuksen selostuksessa on lyhyet kuvaukset liikennejärjestelyjen 
ja maankäytön vaiheittaisesta toteuttamisesta, mutta ehdotuksen 
kaavamääräykset eivät ota niihin kantaa. 
 
Uudenmaan ELY-keskuksen johdolla laaditusta kuntarajan lähialueet 
käsittävästä kantatien vaiheistusselvityksestä (Kt 51 Kirkkonummi - Inkoo, 
toimenpiteiden vaiheistusselvitys) ilmenee, että ajoneuvoliikenteen 
järjestämisen kannalta ensimmäinen vaiheen toimenpide on 
Vuohimäenportin eritasoliittymän ja siihen liittyvän Karlbergintien 
rinnakkaistien rakentaminen. Ne on esitetty toteutettavaksi ennen Siuntion 
Kelan eritasoliittymän rakentamista. Tämä on todettu myös 
kaavaehdotuksen selostuksessa sivulla 42. Kunnat ovat osallistuneet 
selvityksen laatimiseen ja sen mukaisesti kantatien liikennejärjestelyjä on 
määrä kehittää. Todettakoon, että Kirkkonummen kunta esitti MAL 2019 -
suunnitelmaa valmisteltaessa Vuohimäenportin eritasoliittymää KUHA-
listalle siinä onnistumatta (KUHA-lista käsittää Helsingin seudun 
kustannustehokkaat pienet liikennehankkeet). 
 
Kirkkonummen kunta on esittänyt mm. osayleiskaavan 
viranomaisneuvottelussa 7.5.2019 kunnan tahtotilana Pikkalanlahden 
asemakaavassa tieyhteyden suunnittelun kuntarajan yli Marsuddenin ja 
Kantvikin välillä. Asia tuotiin esille myös Kirkkonummen ja Siuntion kuntien 
neuvottelussa 21.11.2019. Kaavaehdotuksessa yhteys on otettu 
huomioon. Sen toteuttaminen mahdollistaisi Marsuddenin asukkaille 
turvallisen kulkuyhteyden ensimmäisenä eritasoliittymän toteutettavan 
Vuohimäenportin kautta kantatielle 51 sekä kehittyvän Kantvikin 
palveluihin. Kuntien on syytä yhdistää tarpeensa, jotta vuoteen 2030 
mennessä saataisiin muutettua edes yksi kantatien tasoristeys 
eritasoliittymäksi. Edellisen lisäksi Kirkkonummen kunta näkisi 
myönteiseksi, jos Siuntion kunta asettaisi osayleiskaavassa selkeäksi 
tavoitteeksi ajoneuvoliikenneyhteyden ja bussilinjan toteuttamisen 
Marsuddenistä Kantvikiin, josta 2030-luvulta lähtien on suunnitteilla 
runkobussitasoinen yhteys pääkaupunkiseudun suuntaan MAL 2019 -
suunnitelman mukaisesti. 
 
Moni kunnan valmisteluaineistosta antaman lausunnon mukainen esitys on 
otettu huomioon kaavaehdotuksessa. Esimerkiksi sen 
luontoselvitysaineisto on täydentynyt. Sen sijaan lausunnossa esille 
nostetut liikennettä koskevat selvitykset ovat laatimatta. Siuntion 
Kaapelitien tasoliittymän toimivuustarkastelun (Kt 51 Båtvikin alueen 
liikennejärjestelyt, Kirkkonummi ja Siuntio) perusteella liittymän palvelutaso 
on iltaruuhkan aikaan nykyisillä liikennemäärillä erittäin huono. Uuden 
maankäytön ja kasvavan liikennemäärän vaikutuksia ei ole selvitetty. 
Koska Pikkalanjoen länsipuolen kaavatilanne ei mahdollista uuden sillan 
kautta toteutettavaa tieyhteyttä Marsuddenistä Störsvikintielle, niin 
osayleiskaavan aluetta on laajennettava mahdollistamaan tieyhteyden.  
 
Liitteet: 
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Kirkkonummen kunnan lausunto Pikkala-Marsuddenin 
osayleiskaavaehdotuksesta 2040 
  

 Oheismateriaali: 
Kirkkonummen kunnan lausunto Pikkala-Marsuddenin osayleiskaavan 
valmisteluaineistosta 
 
Linkki kaavaehdotuksen asiakirjoihin: 
https://www.siuntio.fi/pikkala-marsudden-osayleiskaava  
 

Esittelijä Kuntakehityspäällikkö 
 

Päätösehdotus Kuntakehitysjaosto päättää esittää kunnanhallitukselle, että se päättää 
hyväksyä tämän asian liitteen mukaisen Kirkkonummen kunnan lausunnon 
Pikkala-Marsuddenin osayleiskaavaehdotuksesta. 

 
Käsittely Kunnanarkkitehti Tero Luomajärvi oli kokouksessa läsnä sekä asian 

käsittelyn että päätöksenteon ajan. 
 
Päätös Kuntakehitysjaosto päätti ehdotuksen mukaisesti. 
 
Tiedoksi  
Liitteet / bilagor 
 Kirkkonummen kunnan lausunto Pikkalan Marsuddenin osayleiskaavan 

ehdotusaineistosta 
 Kirkkonummen kunnan lausunto Pikkalan Marsuddenin osayleiskaavan 

ehdotusaineistosta kh 27.1.2020 
 
Oheismateriaali / tilläggsmaterial 
 Kirkkonummen kunnan lausunto Pikkalan Marsuddenin osayleiskaavan 

valmisteluaineistosta 

https://www.siuntio.fi/pikkala-marsudden-osayleiskaava
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Kuntakehitysjaosto § 5 14.01.2020 

 
Kuntakehitysjaoston lausunto Tallinmäen asemakaavan kaavaluonnoksesta 
   
Kuntakehitysjaosto 14.01.2020 § 5    
86/10.02.03/2019    
 
 
Valmistelija Kuntakehityspäällikkö Susanna Hyvärinen, 

etunimi.sukunimi@kirkkonummi.fi 
 
Yhdyskuntatekniikan lautakunta on päättänyt asettaa Tallinmäen 
asemakaavan valmisteluaineiston julkisesti nähtäville vähintään 30 
vuorokauden ajaksi ja pyytää kaavaluonnoksesta kuntakehitysjaoston 
lausunnon. Lausunto tulee antaa 24.1.2020 mennessä. 
 
Kunnanarkkitehti Tero Luomajärvi esittelee kuntakehitysjaostolle 
tarkemmin Tallinmäen asemakaavan kaavaluonnoksen sisältöä. 
 
 

Esittelijä Kuntakehityspäällikkö 
 

Päätösehdotus Kuntakehitysjaosto päättää esittää yhdyskuntatekniikan lautakunnalle 
liitteen mukaisen lausunnon kaavaluonnoksesta. 

 
Käsittely 
 Pykälä käsiteltiin § 6 muut asiat jälkeen, Timo Haapaniemi poistui 

kokouksesta ennen tämän pykälän käsittelyä. 
 
 Esittelijä muutti päätösehdotuksena olevaa lausuntoa poistaen 2. 

kappaleen alusta maininnan lukiokampuksesta, sillä lukiokampuksen alue 
ei kuulu käsittelyssä olevaan Tallinmäen asemakaavaan.  
 
Linda Basilier teki lausuntoon lisäysehdotuksen: ”Selvitetään mahdollisuus  
sijoittaa liike- ja toimistotiloja maantason lisäksi myös muihin kerroksiin.  
Lisäksi kaavan tulisi antaa enemmän mahdollisuuksia jakaa rakennusalaa  
asuin- sekä liike- ja toimistotilojen kesken tarpeen mukaan.” 
Reetta Hyvärinen, Jerri Kämpe-Hellenius ja Markus Myllyniemi kannattivat  
lisäysehdotusta, puheenjohtaja kysyi jaostolta voidaanko ehdotus  
hyväksyä yksimielisesti. Kuntakehitysjaosto hyväksyi lisäysehdotuksen  
yksimielisesti. 
 
Reetta Hyvärinen teki lausuntoon lisäysehdotuksen: ”Jatkosuunnittelussa  
tutkitaan Asematien kapeikkokohtien toimivuus ja esteettömyys. Kyseessä  
on kunnan kehittämisen kannalta merkittävä kaava-alue ja  
jatkosuunnittelussa on huolehdittava kaupunkikuvallisesti korkeatasoisen  
arkkitehtuurin toteutumisesta. Sama tulee ottaa huomioon katu- ja  
puistosuunnitelmissa. Korttelin 110 rakennuksen ensimmäisen  
kerroksen kattoterassi tulee mahdollisuuksien mukaan suunnitella niin, että  
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se ei ole yksin asukkaiden käytössä.”  
Linda Basilier, Markus Myllyniemi ja Ville Salminen kannattivat  
lisäysehdotusta, puheenjohtaja kysyi jaostolta voidaanko ehdotus  
hyväksyä yksimielisesti. Kuntakehitysjaosto hyväksyi lisäysehdotuksen  
yksimielisesti. 
 
Kati Kettunen ehdotti, että hankkeeseen liittyvät keskeiset maanomistajat  
kutsutaan yhteiseen tapaamiseen kevään aikana. Ehdotus hyväksyttiin  
yksimielisesti. 
 
Kunnanarkkitehti Tero Luomajärvi oli kokouksessa läsnä sekä 
asian käsittelyn että päätöksenteon ajan. 

 
Päätös Kuntakehitysjaosto päätti  

 
1 
esittää yhdyskuntatekniikan lautakunnalle liitteen mukaisen lausunnon 
esittelijän lausuntoon tekemän muutoksen mukaisena ja 
 
2 
lisätä lausuntoon ”Selvitetään mahdollisuus sijoittaa liike- ja toimistotiloja 
maantason lisäksi myös muihin kerroksiin. Lisäksi kaavan tulisi antaa 
enemmän mahdollisuuksia jakaa rakennusalaa asuin- sekä liike- ja 
toimistotilojen kesken tarpeen mukaan.”  
 
3 
lisätä lausuntoon ” Jatkosuunnittelussa tutkitaan Asematien 
kapeikkokohtien toimivuus ja esteettömyys. Kyseessä on kunnan 
kehittämisen kannalta merkittävä kaava-alue ja jatkosuunnittelussa on 
huolehdittava kaupunkikuvallisesti korkeatasoisen arkkitehtuurin 
toteutumisesta. Sama tulee ottaa huomioon katu- ja puistosuunnitelmissa. 
Korttelin 110 rakennuksen ensimmäisen kerroksen kattoterassi tulee 
mahdollisuuksien mukaan suunnitella niin, että se ei ole yksin asukkaiden 
käytössä.”  
 
4 
evästää, että hankkeeseen liittyvät keskeiset maanomistajat kutsutaan 
yhteiseen tapaamiseen kevään aikana. 

 
Tiedoksi Yhdyskuntatekniikan lautakunta 
Liitteet / bilagor 
 Tallinmäki_Kaavakartta 
 Tallinmäki_liitteet_su 
 Tallinmäki_liitteet_ru 
 Tallinmäki_selostus_su 
 Tallinmäen asemakaavan valmisteluaineiston (hanke 10108) 

asettaminen julkisesti nähtäville MRL 62 § 



 
 Kirkkonummen kunta 

Kuntakehitysjaosto 
Pöytäkirja 
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Kuntakehitysjaosto § 5 14.01.2020 

 Kuntakehitysjaoston lausuntoehdotus Tallinmäen asemakaavan 
kaavaluonnoksesta yhdyskuntatekniikan 
lautakunnalle 14.1.2020 

 Kuntakehitysjaoston päätöslausunto 14.1.2020 Tallinmäen 
asemakaavan kaavaluonnoksesta 
yhdyskuntatekniikan lautakunnalle 



 
 Kirkkonummen kunta 

Kuntakehitysjaosto 
Pöytäkirja 
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Kuntakehitysjaosto § 6 14.01.2020 

 
Muut asiat 
 
Kuntakehitysjaosto 14.01.2020 § 6  
 
 
Kuntakehityspäällikkö esittelee ajankohtaisia asioita kuntakehitysjaostolle. 
 
Käsittely       

Muut asiat käsiteltiin ennen § 5. Timo Haapaniemi poistui kokouksesta tämän pykälän 
käsittelyn ja päätöksenteon jälkeen klo 18.42. 
 
Kunnanarkkitehti Tero Luomajärvi oli paikalla sekä pykälän käsittelyn että 
päätöksenteon ajan. 

 
Päätös    

Kuntakehitysjaosto merkitsi esityksen tiedokseen.  
 
Ajankohtaisten asioiden tilannekatsauksen yhteydessä kuntakehitysjaosto evästi 
selvittämään tapahtumakäyttöön soveltuvien siirrettävien kevytrakenteisten 
myyntipisteiden toteuttamisen vaihtoehtoja yhteistyössä alueen toimijoiden kanssa  
 
sekä 
 
evästi ottamaan huomioon talousarviossa kuntakehityspäällikön sitovaksi tavoitteeksi 
asetetun virkistysverkostojen selvityksen yhteydessä METSO-ohjelman 
yhteensovittamisen mahdollisuuden kuntabrändin vahvistamisen ja elinvoimaisuuden 
kehittämisen näkökulmasta.  

 
 
 


